
Dwudziesta czwarta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 24 czerwca 2013 r. 

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXIV/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

24 czerwca 2013 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 40

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Marek Rutka  

2. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 86,66% 
 

 

Obrady XXIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta i gminy 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 
 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o trzy projekty 

uchwał które były omawiane na komisjach: w sprawie przyjęcia Strategii  Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Trzcińsko-Zdrój 2013-2020. (druk nr XXIV/ 278/2013); w sprawie ustalenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi(druk nr XXIV/ 

279/2013)oraz w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk Nr 

XXIV/280/2013). 

 

Przewodniczący obrad- poddaje pod głosowanie wprowadzenie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii  

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Trzcińsko-Zdrój 2013-2020. 

- za- 13 głosów 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, kto z państwa, 

jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi(druk nr XXIV/ 279/2013) 

 - za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, kto z państwa, 

jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków ( druk  Nr XXIV/280/2013) 

 

- za- 13- głosy 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, Odczytał 

porządek obrad po zmianach i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
II. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2012 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej wykonania budżetu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2012 rok. 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2012 rok, 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Gminy 
Trzcińsko-Zdrój 

5. dyskusja 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2012 rok. (druk nr XXIV/ 266 /2013),  

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Trzcińska-Zdroju. (druk nr 
XXIV/267/2013),  

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie  powołania Kapituły Honorowej. (druk nr XXIV/268/2013), 
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2. w sprawie nadania nazwy obiektowi sportowemu – Stadion Miejski położonemu przy ul. Polnej w Trzcińsku-
Zdroju. (druk nr XXIV/269/2013), 
3. w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy położonej na terenie miasta Trzcińsko-Zdrój (druk nr 
XXIV/270/2013), 
4. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Trzcińsko-Zdrój w części obrębów geodezyjnych Czarnołęka, Góralice, Stołeczna, Klasztorne dla lokalizacji 
farmy elektrowni wiatrowych wraz z urządzeniami infrastruktury towarzyszącej. (druk nr XXIV/271/2013), 
5. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków (druk nr 
XXIV/272/2013), 
6. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Trzcińsko-
Zdrój na lata 2013-2017. (druk nr XXIV/273/2013), 
7. w sprawie zbycia nieruchomości  (druk nr XXIV/274/2013), 
8. w sprawie zbycia nieruchomości  (druk nr XXIV/275/2013), 
9.w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju. (druk nr XXIV/276/2013), 
10. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXIV/ 277/2013) 
11. w sprawie przyjęcia Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Trzcińsko-Zdrój 2013-2020. 

(druk nr XXIV/ 278/2013) 
      12. w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi(druk nr XXIV/ 279/2013) 
      13. w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków ( druk  Nr XXIV/280/2013)  
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęła pisma do 

Biura Rady wpłynęła ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2012. druga informacja po 10 lipca radni 

proszenie są dostarczyć tablety w celu aktualizacji adresów meilowych by sprawniej można było 

otrzymywać materiały. Do biura rady wpłynęły pisma, które skutkują dzisiejsza uchwała jest to pismo od 

klubu Orzeł w sprawie nadania nazwy stadionowi. Drugie pismo od pana Franciszka Sidorczuka o 

udostępnienie nagrania z XXIII sesji i otrzymał pan Franciszek takie nagranie. Kolejne pismo jest od 

państwa Anity i Andrzej śremskich zwrócili się oni o przydział mieszkania na ul. 2 Lutego 20 pismo 
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zostało skierowane na komisji mieszkaniowej. Otrzymaliśmy również pismo do wiadomości w sprawie 

przejęcia dróg przy osiedlu w Stołecznej. Są jeszcze dwa pisma z RIO ale one dotyczą absolutorium. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012rok 
1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2012 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe przedstawił Skarbnik Gminy pan 

Ryszard Makuchowski i stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2012 rok. 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej odczytała przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Anna Chyjek, opinia 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 

2012 rok, 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński stanowi 

ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

4. opinia RIO o wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński stanowi 

ona załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 

 

5. dyskusja 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

6. podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2012 rok. (druk nr XXIV/ 

266 /2013),  

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XXIV/ 266/2013 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Trzcińska-Zdroju. 

(druk nr XXIV/267/2013),  

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie, kto jest za udzieleniem 

absolutorium Burmistrzowi Gminy: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie, czyli zostało udzielone 

Burmistrzowi Gminy absolutorium za 2012r. 

 

/Uchwała Nr XXIV/ 267/2013 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

O godzinie 13
38

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 13
49

 obrady zostały wznowione  

Brak radnego Zbigniewa Wiśniewskiego  stan radnych na Sali 12 osób. 

 

Do punktu VI.1.  Podjęcie uchwały w sprawie  powołania Kapituły Honorowej. 

(druk nr XXIV/268/2013), 
 
 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- do tej pory była uchwała 

podjęta w 2007 roku podjęta w poprzedniej kadencji i radnych już nie mamy i by kapituła mogła 

rozpatrzyć wniosek o nadanie odznaczenia pierwsza uchwała jest tak by z grona radnych wybrać trzy 

osoby ale na komisji oświaty zmieniliśmy, że członkami oprócz Przewodniczącego Rady i Burmistrza 

będą przewodniczący komisji rewizyjnej i komisji stałych. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 268/2013 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy obiektowi 

sportowemu – Stadion Miejski położonemu przy ul. Polnej w Trzcińsku-Zdroju. 

(druk nr XXIV/269/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- klub sportowy Orzeł Trzcińsko-Zdrój 

by Rada Miejska podjęła uchwałę nadania imienia Ryszarda Wierzbińskiego. Klub sportowy Orzeł ma 

rocznicę i uroczystości odbędą się w sobotę.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan  Wojciecha Salski-  kto to jest pan Ryszard Wierzbiński. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- odczytał uzasadnienie do uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- Klub Sportowy Orzeł przeprowadził sondę były trzy nazwiska i to uzyskało 

najwięcej głosów. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 269/2013 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu VI.3.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy 

położonej na terenie miasta Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXIV/270/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- na terenie Trzcińska powstała nowa 

ulica jest tam 16 działek i ludzie rozpoczęli budowę, jeden z mieszkańców się zwrócił o nadanie nazwy tej 

ulicy zostały przeprowadzone konsultacje społeczne i wybrano nazwę ulicy Wiosenna. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 270/2013 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.4.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój w 

części obrębów geodezyjnych Czarnołęka, Góralice, Stołeczna, Klasztorne dla 

lokalizacji farmy elektrowni wiatrowych wraz z urządzeniami infrastruktury 

towarzyszącej. (druk nr XXIV/271/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to obręb zaznaczony na mapie w 

celu wyznaczenia forma wystąpiła z wnioskiem o sporządzeniu planu dla obszaru zaznaczonego między 

Trzcińskiem, Góralicami i Klasztorną. I firma posiada pozwolenia na włączenie do sieci energetycznej. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 271/2013 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu VI.5.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków (druk nr XXIV/272/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- taryfę przedstawił zakład komunalny 

wzrastają ceny wody i ścieków o 22 % woda i 11% ścieki. Zostały wyłonione 4 grupy taryfowe i mogła 

by być drastycznie podniesiona cena wody. Wychodzi na to, że mieszkańcy płacili by 15,20 zł brutto za 

jeden metr ścieków a wszyscy mieszkańcy płacili by 5,76 zł. Burmistrz przedkłada taryfę do 

zaakceptowania. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXIV/ 272/2013 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2013-2017. 

(druk nr XXIV/273/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zrobiliśmy wieloletni plan 

gospodarowania zasobem mieszkaniowym mamy tu wyszczególnione mieszkania których stan jest  

kiepski koszt utrzymania administracyjnego jest bardzo wysoki o wpływa negatywnie na dochód z 

czynszów. Mieszkańcy którzy kupują mieszkania to dbają bardziej. Czynsze są niskie. Chcemy by 

wszystkie mieszkania zostały sprywatyzowane. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 273/2013 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

XXIV/274/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w miejscowości Gogolice mamy 

nieruchomość była to własność budynku Agencji a teraz jest już nasza otrzymaliśmy to nieodpłatnie i 

dlatego możemy sprzedać ta nieruchomość. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 274/2013 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

XXIV/275/2013), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w miejscowości Smuga zmarł 

mieszkaniec, który mieszkał w naszym mieszkaniu po otrzymaniu tego mieszkania uważamy, że 

najlepszym wyjściem jest sprzedaż tej nieruchomości. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 275/2013 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Trzcińsku-Zdroju. (druk nr XXIV/276/2013), 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik OPS pani Józefa Warężak- ostatni statut był przyjęty już dawno 

w związku z tym ze mamy nowe zadania i kompetencje należy uaktualnić statut.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 276/2013 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXIV/ 277/2013) 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- ze względu na brak 

dofinansowania do inwestycji oświatowych rezygnujemy z oświetlenia w przedszkolu. Przenosimy środki 

na inne zadania. Oraz w ostatnich dniach musimy przenieść środki na realizację POKL 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIV/ 277/2013 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii  Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Trzcińsko-Zdrój 2013-2020. (druk nr XXIV/ 

278/2013) 

 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik OPS pani Józefa Warężak- w związku z przystąpieniem do 

realizacji wniosków Unijnych musimy mieć opracowaną strategię. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIV/ 278/2013 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
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   Do punktu VI.12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi(druk nr XXIV/ 

279/2013) 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zmieniliśmy terminy płatności które 

będą obowiązywać naszych mieszkańców  bo teraz będzie to raz w miesiącu. Każdy będzie miał swój 

numer w banku gdzie będzie wpłacał pieniądze i proponujemy by opłaty były wpłacane do 25 każdego 

miesiąca. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIV/ 279/2013 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 

      Do punktu VI.13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za 

zbiorowe odprowadzanie ścieków ( druk  Nr XXIV/280/2013)  

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w grupie L3 dla odbiorców w 

miejscowości Chełm Górny i Gogolice dla ludzi, którzy mają zbiorowe odprowadzanie ścieków musimy 

dopłacić.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się -1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXIV/ 280/2013 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
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      Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad-  nie zgłoszono interpelacji na poprzedniej sesji. 

      

 Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący obrad-  na jakim etapie jest rozdzielanie worków w związku z nową ustawą, bo od 

poniedziałku musimy zbierać odpady już według nowej zasady 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  pan Skiba ma rozdzielać worki, każdy z mieszkańców otrzyma 

taka dodatkową informację jak ma zbierać i musi to zrobić w tym tygodniu. Chciałem powiedzieć, że nie 

jest tak dobrze, jak chcemy na 2 tysiące nieruchomości w tej chwili mamy złożonych około 1270 

deklaracji i będziemy musieli wydawać decyzje zastępcze. 

 

Przewodniczący obrad-  proszę również o wyjaśnianie, i informowanie ludzi, że jak ktoś ma 

nieruchomość i jej nie zamieszkuje to musi złożyć deklarację zerową. 

 

Informatyk Urzędu pan  Kamil Wiącek- można złożyć deklaracje elektronicznie. 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski- kiedy otrzymamy numer konta i książeczki do wpłaty.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  myślę że już w tym tygodniu. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  można dostać tylko numer swojego konta. 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski-  czy są planowane jakieś upusty jak ktoś zapłaci za cały 

rok? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  nie ma takiej możliwości. 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski-  ulotki to dzieło Gminy a im bardziej skomplikowane 

tym mniej czytelne dlaczego kieliszki pobite to nie jest szkło. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  to chodzi o utylizacje szkła i nie każde się zbiera. 

 
Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski- opakowania z plastiku po olejach i smarach to 

rozumiem ale po oleju jadalnym też nie i jak jest opakowanie po jogurcie to gdzie mamy to wrzucać. 

 
Przewodniczący obrad-  to są wymogi przepisane z ustawy. 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski-  jak mieszkańcy dostana taką broszurkę to pomyślmy 

jaki będzie finał tej segregacji. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  chciałem się pochwalić 15 czerwca podczas targów Tilia w Lipinach moje 

sołectwo brało udział w turnieju i moje sołectwo wygrało ten turniej. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- tegoroczne Dożynki odbędzie się w Trzcinisku-Zdroju w dniu 7 

września. Proponowałem sołectwu Gogolice ale nie było pozytywnego odzewu. Chciałem powiedzieć o 

testach kompetencji, w Szkołach Podstawowych nasze szkoły wypadły bardzo dobrze Stołeczna 1 miejsce 

drugie Trzcińsko i trzecie Gogolice, nasze gimnazjum wypadło też bardzo dobrze. Chciałem podziękować 
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za bardzo kulturalny sposób przeprowadzenia sesji. Życzę wszystkim udanego urlopu najbliższa sesja 

będzie pod koniec sierpnia.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  proszę sprawdzać tablety bo pisma będą skanowane i wysyłane na 

tablety  

 

Przewodniczący obrad-  po 10 skontaktować się z panem Kamilem żeby aktualizować skrzynki. Życzę 

udanych urlopów. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 

 
O godzinie 14 

40
– Przewodniczący obrad zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 
 


